
Protokoll fört vid Idala Villaägare Ekonomisk Förenings årsmöte den 30
juni 2021 kl.18:30 på Gröningen (höga gungorna)

X deltagare

1. Ordförande Karin Delin hälsade alla välkomna och förklarade motet öppnat.

2. Dagordningen godkändes.

3. Ordförande Karin Delin valdes att leda mötet.

4. Tilljusteringsman valdes

5. Kallelsen till årsmötet godkändes.

6. Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes.

7. Revisorernas verksamhetsberättelse godkändes.

8. Kassören Joakim Svensson redogjorde for vilka kostnader som ingick i omkostnader enligt
balansräkningen varefter den godkändes.

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.

10. Årsavgiften för 2022 är oförändrad med 100 kr per år.

11. Arvoden för 2022 är oförändrade.

12. Till ordinarie styrelseledamot på 2 år valdes Karin Delin och Magnus Sommansson (omval).
Till ordinarie styrelseledamot på 1 år valdes Martina Eriksson (nyval).

13. Till ordförande på 1 år valdes Karin Delin (omval).

14. Till revisor på 2 år omvaldes Sivert Gardell (omval).

15. Till revisorssuppleant på 2 år omvaldes Bo Landgren (omval).

16. Till valberedning på 2 år valdes Hanna Markström (omval) och på 1 år Martin Jousta (omval).

17. Allmän information

● En arbetsgrupp för gröningen kommer sättas upp för att arbeta vidare med inkomna förslag
om utomhusgym och klätterställning samt allmän utveckling av ytan. Motion gällande
pumptrackbana har dragits tillbaka. I ett första skede kommer styrelsen arr ta kontakt med
markägarna för godkännande.

18. Inkomna motioner samt övrigt

● Motion: Iordningsställande av stigen "runt" Idala och speciellt sträckan från Björkerödsvägen
ner bakom den vägen och ned bakom Hövadsvägen. Stigen behöver på denna sträcka röjas och
planas till så den kan vara ett attraktivt strövstråk för alla! Nu är den knölig, smal och på vissa
ställen nästan igenvuxen med nässlor mm

Då Idala vägsamfällighet brukar sköta stigar samt har kontakt med markägarna stigarna tas
frågan vidare till dem.

● Motion: På vems ansvar ligger det att få bort parkslide (invasiv art) som breder ut sig



alltmer. Markägaren? Villaföreningen? Vägföreningen? Den växer in på tomter och kan på
sikt bli alltmer svår att få bort. Kan vi få bidrag från kommun, region, länsstyrelse eller
naturvårdsverk? Växten är svår att bekämpa. Marktäckning under flera år eller injicering av
hetvatten är de metoder jag har sett.

Svar från Idala vägsamfällighet: Vem som formellt ansvarar för att parksliden tas bort är
svårt att svara på, borde vara markägaren. Vägsamfälligheten försöker bekämpa parkslide på
området om vi kommer in med den traktor som klipper vägkanterna på området. Vi har hittills
valt att klippa ner parksliden och sedan salta, vid Nils Påls väg, vilket ger en viss effekt, men tar
inte helt bort växten, höst ska vi prova att lägga på fiberduk, men vi tror inte att detta heller
kommer att lösa problemet fullt ut. Om vi lyckas kommer in med traktorn bredvid er tomt, så
kan vi göra samma åtgärder där som vid den andra platsen vid Nils Påls väg, men jag är tveksam
till att traktorn kommer in utan att ta ner träd, återkommer med besked om hur vi hanterar
parksliden bredvid er tomt.

Övrigt:

● Det framfördes klagomål på att det spelas hög musik från vissa tomter på området och
huruvida det finns något man kan göra åt detta. Då det är ett villaområde finns det inga
regler kring detta utan det enda man kan göra är att prata med sin granne /grannar.

● Det togs upp att det är dålig sikt vid övergångsstället Nils Påls Väg / Idalastigen. Detta är en
fråga för vägsamhällighetsföreningen men om övergångsstället är kommunalt kan man även
lämna in synpunkter via Lunds kommuns hemsida.

19. Mötet avslutades

Veberöd 2020-09-27

Vid protokollet

Ordförande samt sekreterare vid mötet

Karin Delin

Justeras

Malin Rydbeg Nina Wildt


